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Dobrý den, prosím o informaci, kdy se sejde/sešel náš starosta Igor

Trávníček s náměstkem Unuckou ohledně Místecké (snížení rychlosti,

protihlukové bariery, změna kategorizace Paskovské, kruhák u Shell, Jižní

tangenta).

Děkuji za informaci. * “ f Š—řzv' 'i' "šf„w„„ 3

„' "Í'U'Z \;, I"?
S pozdrave- ZC/ i 5 UZÚ (g;/MghdÉ/ŽWI

https://trello.com/c/hNOYxcEZ
.. „&; “Alí / ď'áíV Ý

/ 7L/zy „ČJ

(16.9. 2019) Zápis z jednání zastupitelstva

Jiřina Kelnarová se dotázala, zda byla další schůzka s p. Unuckou /náměstek

hejtmana kraje/.

Starosta odpovídá — byl dojednán termín, ale protože to byla schůzka mezi

krajem, ŘSD, obvodem a predevším minist. dopravy, v původním termínu se

nesešli. Čeká se, až pan náměstek sdělí termín.

  


